
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László úr részére
az Országgyűlés elnöke

Helyben

1<..\ A 8 A:\, Szóbeli kérdés

T O ~ , -.'1 

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2010. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszter úrhoz

,,Melyik fontosabb: az emberek egészsége vagy néhány haver bankszámlája?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Újpest önkormányzata az Újpesti Szakorvosi Rendelőintézet felújítására készül. Legalábbis
erre utal, hogy a Magyar Közlöny szerint Újpest önkormányzata 785 millió forintot kapott az
Egészséges Budapest Program keretében. Azért fogalmaztam úgy, hogy a Közlöny erre utalt,
mert ezt senki nem erősítette meg eddig az újpestieknek. Sem Kásler Miklós miniszter, sem
Wintermantel Zsolt, Újpest fideszes polgármestere nem hajlandóak elárulni, hogy a fejlesztés
tulajdonképpen mit takar. Hiába írtam levelet Önnek, miniszter úr, és hiába írtam levelet a
fideszes polgármesternek is, válasz a mai napig egyikőjüktől sem érkezett. Kérem, hagyják
abba a titkolózást az emberek előtt! Az újpestiek szeretnék tudni, hogy mi a nagy titkolózás
oka. Önnek nem kell fedeznie egy fideszes polgármestert, miniszter úr, kérem, ezúttal
válaszoljon az újpestieknek, mondja el, hogy mi történik az Újpesti Szakorvosi Rendelőintézet
felújítása körül!
Kérdezem ezután miniszter urat:

1. Miért nem tudhatjuk, hogy mit takar az Újpesti Szakorvosi Rendelőintézet fejlesztése?
2. Mire fogják költeni tételesen ezt a közel 800 millió forintot?
3. Mikorra fog elkészülni a Rendelőintézet?
4. Milyen eszközöket terveznek ebből beszerezni?
5. Figyelnek-e arra, hogy ne csak eszköz legyen majd a Rendelőintézetben, hanem azt 

működtetni képes szakorvos is?
6. Talán nem az efféle szakmai kérdések kötik le az újpesti polgármestert, hanem inkább

az, hogy kihez, kikhez kerüljön ez a pénz?
7. Milyen józan érv szólhatna amellett Ön szerint, hogy egy polgármester titkolózik egy

rendelőintézet fejlesztése körül, ha nem az, hogy nem a betegek érdekei, hanem
bizonyos bankszámlákhoz fűződő érdekek egyengetik a pénz útját?

Budapest, 2018. október 5.
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